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Prezydent Mias ta Ll4oclawka

uprzejmie po,iadamiam, ie ponotvnie mieszkqficy ul. Guzowskiej
zwr6cili sig z proibq o interwencje w sprawie ,,Butlowy ulicy Guzowskiej wraz
z niezbgdna infrastrukturq oruz chodnikumi". Mieszkaitcy od kitku lat s2adajq
wnioski o tttwardzenie ulicy Guzowskiej.

Obecnie iako jedna z ostatnich na osiedlu Poludnie jest ulica Guzowska o
nawierzchni gruntowej. od 20r 1 roku obiecyw,ana jest przez rzqdzqcych _

Urzqd Miasta Wloclawek utwardzenie tej drogi.

ostatnim pismem z dnia 10.02.2020 roku znak DT.7T2.0005.4.2020 roku
owczesny Prezydent deklarowal 2e zaproponuje do budietu 202I roku budowg
ulicy Gttzowskiei wroz z niezbgdna infrastruktttrq oraz chodnikami. panadto
podczas spotkania w dniu 9.06.2022 r z mieszkaitcami osiedla,,MALE
POLUDIIIE" mieszkaficy zglosili Panu Prezydentowi w/w wniosek gdzie ztozfi
r6wniei deklaracje, 2e rozwazy. Niestety nie dotrzymal zlozonej obietnicy
R6wniez na dyzurach radnych mieszkqncy proszq o utwardzenie ul. Guzowskiei
z chodnikami.

Znq;qc mozliwoici -*'. -qo,,ve miasta uprzejmie, prosz?pana prezvdenta o
nte wykonania w biez 'ektu budow

{/przejmie prosz? pana prezydenta o
tv biezqcy,m roku.
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